
Dan Zemlje  

Zemlja se je v nekaj letih zelo spremenila ... Ljudje jo dan za dnem vedno bolj onesnažujemo 

in se tega niti dobro ne zavedamo.                                                                                     

Vendar ... smo se kdaj vprašali, kaj bi moralo človeštvo storiti za varovanje okolja? Kako bi 

lahko zmanjšali onesnaženost okolja? Po mojem mnenju bi ljudje zelo pripomogli k 

izboljšanju že s preprostimi stvarmi, kot na primer z manjšo uporabo umetnih gnojil, škropiv, 

z manj izpušnih plinov, ljudje bi nehali metati odpadke v naravo in podobno ...  

Zgleda, kot da je Zemlja res postala jezna na svoje prebivalce, saj se nam zadnje čase  

dogajajo same slabe in nepričakovane stvari, kot na primer požari v Avstraliji ob začetku leta, 

koronavirus, suša, pozebe … Zgleda, kot da se svet, ki ga mi uničujemo, brani. 

Kadar se sprehajamo v naravi, v različnih parkih, travnikih in sploh v gozdu, lahko opazimo 

odvržene smeti ali celo kakšno divjo odlagališče smeti. Ali mar za to nimamo različnih košev 

in kontejnerjev? Vse skupaj se zdi zelo žalostno, saj bi nam narava morala pomeniti veliko 

več. Navsezadnje je prav narava tista, ki nam daje kisik in nam omogoča življenje. Mi pa jo 

pa izkoriščamo.  

Škodujemo ji tudi z gradnjo hiš, trgovskih centrov, blokov ... Tudi s sekanjem dreves ... 

Mislim, da smo prav vsi radi v naravi. Vsi imamo radi občutek toplote sonca, vsi se radi 

sproščamo v njej, vsi radi obiščemo travnike in gozdove in prav vsi radi sedimo poleti na lepi 

zeleni travi, kajne? Če ne bomo našega onesnaževanja kmalu zmanjšali, mogoče nekaj od teh 

stvari več sploh ne bo možno početi. Zato moramo našemu planetu Zemlji – našemu domu 

pomagati in z njim sodelovati. Predvsem pa ga ceniti in ohraniti.                                                                                                 

Naj današnja siva barva planeta spet postane zelena. 
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